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سـمنان -رضـا سروش،خبرنگارتوسـعه ایرانـی: فرمانـده 
ناحیـه مقاومـت بسـیج سـپاه شـاهرود گفـت: قرارگاه هـای 
محرومیت زدایی سـپاه با انعطاف پذیـری و اسـتفاده از نیرو های 
مردمـی، می تواننـد در رفع موانـع تولیـد و ایجاد اشـتغال پایدار 

مؤثـر باشـند.
 سـرهنگ محمدمهدی اسـماعیلی، فرمانده ناحیه مقاومت 
بسـیج سـپاه شـاهرود صبح امروز به مناسبت سـالروز تأسیس 
سـپاه پاسـداران انقـاب اسـامی در نشسـت »نقـش سـپاه 

پاسـداران در سـرمایه گذاری بـرای تولیـد داخلـی؛ چالش هـا 
و فرصت هـا« در مدرسـه علمیـه امـام صـادق)ع( شـاهرود بـا 
اشـاره به نام گـذاری سـال توسـط مقـام معظـم رهبری بـه نام 
»سـرمایه گذاری بـرای تولیـد«، بـر ضرورت رفـع موانـع تولید، 
تسـهیل صـدور مجوز هـا و هدایـت نقدینگـی بـه بخش هـای 
مولـد اقتصـادی تأکیـد کـرد.وی بـا انتقـاد از رونـد طولانـی 
بروکراسـی اداری، به مقایسـه فرآیند صـدور مجوز های تولیدی 
در کشور های پیشـرفته اشـاره کرد و گفت: متأسـفانه در برخی 

موارد، اخذ مجـوز بـرای راه اندازی یـک واحد تولیدی در کشـور 
تا چهار سـال زمان می بـرد، درحالی کـه این فرایند در بسـیاری 

از کشـور ها تنهـا چنـد سـاعت طول می کشـد.
فرمانـده ناحیـه مقاومـت بسـیج سـپاه شـاهرود بـه نقـش 
بسـیج و سـپاه در محرومیت زدایی و حمایت از تولیـدات داخلی 
اشـاره کـرد و افـزود: قرارگاه هـای محرومیت زدایـی سـپاه بـا 
انعطاف پذیـری و اسـتفاده از نیرو هـای مردمـی، می تواننـد در 

رفع موانـع تولیـد و ایجـاد اشـتغال پایـدار مؤثر باشـند.

وی از مبلغان و پژوهشگران خواسـت تا در کنار مردم باشند و 
به رفع ابهامـات و تبیین اوضاع کشـور و منطقه به عنـوان وظیفه 

اصلی خـود بپردازند.

پیشگامی قرارگاه های محرومیت زدایی سپاه در رفع موانع تولید
خبر
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 ، منـی  مو یـم  مر - ن صفها ا
خبرنگارتوسعه ایرانی:  جمعی از مدیران 
و مؤسسین آموزشـگاههای فنی وحرفه 
ای آزاد طـا، جواهر وسـنگهای قیمتی 
با فریده روشـن مدیـرکل آمـوزش فنی 
وحرفـه ای اسـتان اصفهـان دیـدار و در 
خصوص مسـائل و مشـکات این حوزه 

گفتگـو کردنـد.
فریده روشـن در این جلسـه با اشـاره 
بـه مغفـول مانـدن مهـارت در جامعـه 
و عـدم نیازسـنجی مهارتـی بـه نحـو 
مطلوب افـزود: بایسـتی با برندسـازی و 
ارائه آمـوزش هـای مهارتی در راسـتای 
فرهنـگ سـازی مهـارت در جامعـه و 

جـذب جوانـان بـه مهـارت افزایـی، گام 
هـای مؤثرتری برداشـته شـود، از این رو 
در سیاسـتهای تحولی سـازمان آموزش 
فنـی وحرفـه ای کشـور بـر مشـارکت 
جویی، تقاضامحـوری و آگاهی بخشـی 
بـا همـکاری بخـش غیردولتـی تأکیـد 

گردیـده اسـت.

مدیـر کل آمـوزش فنـی و حرفـه ای 
اسـتان اظهار داشـت: همکاری آموزش 
و پـرورش در بحـث مشـاغل خانگـی و 
صنعتی در رشته طا وجواهر وسنگهای 
قیمتـی بسـیار حائـز اهمیـت اسـت 
،بدلیـل اینکـه فـردی کـه در خصـوص 
یادگیری مهارتی هـای این حـوزه اقدام 
می کنـد قطعا در مسـیر اشـتغال موفق 

تـر خواهد بـود.
ز  فریـده روشـن یکـی دیگـر ا
سیاسـتهای تحولـی سـازمان آمـوزش 
فنـی وحرفـه ای کشـور را طـرح همنـوا 
عنـوان نمـود وگفـت: بـا نیازسـنجی 
آمـوزش وپـرورش و ارائـه آمـوزش های 
تئـوری و در کنـار آن آمـوزش هـای 
فنی وحرفـه ای کـه متولی آموزشـهای 
غیررسـمی اسـت بـا همـکاری بخـش 
غیردولتـی جوانـان متخصـص از ایـن 

طـرح وارد بـازار کار خواهنـد شـد.
وی در خصـوص ایجـاد پردیس بین 
المللـی مهارتی بیان داشـت: با همکاری 
و حمایت اسـتاندار اصفهان، تمام رشته 
هـای مهارتی در قالـب مسـابقات ملی و 
بیـن المللی بـه اسـتان اصفهـان انتقال 
خواهد یافـت ودر مرحلـه اول بـرای 40 

رشـته در مهرماه سـال جاری در سـالن 
همایـش هـای بیـن المللـی اصفهـان 
برگـزار و امیدواریـم بصـورت ثابـت 
دراین محل شـاهد رویدادهـای مهارتی 
متفاوت باشـیم، همچنین در نظر اسـت 
با مشـارکت بخش غیردولتی در حاشیه 
ایـن مسـابقات آمـوزش هـای مهارتی و 
نمایشـگاه در جهت برندسـازی مهارت 
انجـام پذیرد.مدیـر کل آمـوزش فنـی و 
حرفـه ای اسـتان اصفهـان در خصوص 
کنسرسـیوم مهارت گفـت: در شـورای 
گفتگـو بـا حضـور اسـتاندار از مجموعه 
شـرکتها، انجمـن هـا، اتـاق اصنـاف و... 

درخواسـت همـکاری گردیـد.
دکتـر فریـده روشـن در خصـوص 
یکـی دیگـر از سیاسـت هـای تحولـی 
سـازمان آمـوزش فنـی وحرفـه ای 
در خصـوص هیـأت امنایـی نمـودن 
مراکـز آموزشـی بـا مشـارکت بخـض 
غیردولتـی مطالبـی را بیـان نمـود.
درپایـان حاضریـن بـر طـرح ارتقـاء 
کیفیـت مدیـران آموزشـگاههای فنی 
وحرفـه ای آزاد، انجام المپیـاد مهارتی 
طـا وجواهـر و سـنگهای قیمتـی در 
اسـتان، مشـاوره در خصـوص انجـام 

جشـنواره طـا وجواهـر وسـنگهای 
قیمتـی در نمایشـگاه بیـن المللـی 
هـا  ن  گا ر ا همیـت  ا  ، ن صفهـا ا
یـی بـه بحـث  ودسـتگاههای اجرا
آمـوزش طـا و جواهـر و سـنگهای 
قیمتی، جلوگیری از واردات سـنگهای 
قیمتـی بـه کشـور و معرفی ایـن حوزه  
جهـت جـذب نسـل جـوان از طریـق 
جشـنواره، بازارچـه و یـا مسـابقات 

مهارتـی  تأکیـد نمودنـد.

با همکاری بخش غیردولتی؛

جشنواره مهارتی طلا ، جواهر وسنگهای قیمتی  در اصفهان کلید می خورد
جمعی از مدیران و 

مؤسسین آموزشگاههای 
فنی وحرفه ای آزاد طلا، 

جواهر وسنگهای قیمتی 
با فریده روشن مدیرکل 
آموزش فنی وحرفه ای 

استان اصفهان دیدار 
و در خصوص مسائل 

و مشکلات این حوزه 
گفتگو کردند.

استانها

با هدف افزایش ضریب ایمنی انجام شد؛
خط  کشی ۱۰۰ کیلومتر از جاده های 

ارتباطی مازندران
ساری –درخشنده،خبرنگارتوسـعه ایرانی: رئیس اداره 
ایمنـی راه اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اسـتان 
مازنـدران اظهـار کرد: بـا توجه بـه نقش خطـوط ترافیکی 
در ارتقای ضریب ایمنی راه ها و کاهـش تصادفات جاده ای 
در مسـیرهای پرُ تردد در یک ماه گذشـته ۱00کیلومتر از 
جاده های مختلف ارتباطی اسـتان خط کشـی شده است.

بـه گـزارش پایـگاه خبـری وزارت راه و شهرسـازی از 
مازنـدران، محسـن یمینـی گفـت: خط کشـی راه هـا که 
از مقـرون بـه صرفـه تریـن نـوع عائـم ایمنی محسـوب 
می شـود، به طور مسـتقیم در دیـد راننـده قرار گرفتـه و با 
وی یـک حـس نزدیـک و متقابل برقـرار می کنـد. یمینی 
ادامه داد: یکـی از ملزومات مهم ایمنی جاده ای که نقشـی 
ارزنده در کاهش حوادث و تسهیل سـفرهای برون شهری 
دارد اجـرای خـط کشـی و نقـوش ترافیکی اسـت کـه در 
انتقـال پیام هـای اطاعاتـی- هشـداری بـه طـور بصری 
بـه کاربـران و رانندگان نقشـی مهـم دارنـد، در مقاطعی از 
محورهای اسـتان اجرا می شـود. وی افزود: ایـن اداره کل در 
این راستا به منظور افزایش ایمنی راه ها، هدایت وسایل نقلیه 
و آگاهی دادن بـه کاربـران راه به ویژه در شـب با دیـد محدود، 
تفکیک باندهـای رفت و برگشـت در نقاط بـدون جدا کننده 
وسـط و کاهش میزان تصادفات و سـوانح رانندگی عملیات 
خط کشـی راه هـای ارتباطـی زیرپوشـش را به طـور ویژه 

انجـام می دهنـد.

    
درسال گذشته؛

6۰۰طرح اقتصادي و عمراني در استان یزد 
به بهره برداري رسید

 یزد-علیرضا عسگری اشکذری،خبرنگارتوسعه ایرانی: 
رییس سـازمان مدیریت و برنامه ریزي یزد گفت: در سـال 
۱40۳، ۶00 طـرح اقتصادي و عمراني در سـطح اسـتان با 
اعتبار۶۲ همت بـه بهره برداري رسـیده اسـت و۱0 همت 
از اعتبـار هزینـه شـده در سـال گذشـته بـراي طرح هاي 
عمرانـي و حـدود ۵۲ همـت آن مربـوط بـه پروژه هـاي 
شـاخص اقتصادي اسـتان صرف شـد. مجید دهقاني زاده 
با بیان این خبـر اظهارداشـت:اولین و مهم تریـن اقدام این 
سـازمان در سـال گذشـته پیگیري تحقق شعار سـال که 
جهش تولید با مشـارکت مـردم در چارچوب اباغ شـده از 
سوي سازمان برنامه بودجه کشـور بود و برنامه هاي استان 
یزد با این رویکرد در شـوراي برنامه ریزي و توسـعه اسـتان 
به تصویر نهایي رسـید و به مجموعه دسـتگاه هاي اجرایي 
ابـاغ شـد.  وی افـزود: همچنیـن تدویـن برنامـه توسـعه 
اسـتان در چارچوب برنامه هفتم پیشـرفت کشـور و سند 
آمایش تحت عنـوان برنامـه "یزد پایـدار" با لحـاظ اصول 
آمایش سـرزمین و اولویت هاي برنامه هفتم توسعه از دیگر 
اقداماتي بود که در سـازمان مدیریت و برنامه ریزي اسـتان 

این برنامـه را به مرحله نهایي رسـانده اسـت.
دهقانـي زاده بـا بیـان اینکـه برنامه یـزد پایـدار میثاق 
جمعي تمام دسـتگاه ها و نهادهـا براي تحقق پیشـرفت و 
تعالي اسـتان اسـت، تصریح کرد: تهیه پیـش نویس آیین 
نامه هـاي برنامـه هفتـم، آییـن نامـه نظـام درآمـد هزینه 
اسـتاني، آیین نامـه نظـام بهـره وري، تعامـل حداکثري با 
مجمع نمایندگان استان در راسـتاي همسویي و همراهي 
بـا برنامه هـاي دولـت و سـازمان برنامه بـه ویـژه در تدوین 
لایحه بودجه کل کشـور از دیگـر اقدامات این سـازمان در 
سال گذشته بوده اسـت. رییس سـازمان مدیریت و برنامه 
ریزي اسـتان گفت: اسـتفاده حداکثري از ظرفیت شوراي 
هماهنگـي دسـتگاه نظارتي براي پیشـبرد امـور مرتبط با 
دسـتگاه هاي اجرایـي از دیگر فعالیت هاي سـال گذشـته 
بود کـه ایـن تعامـل باعـث شـد بسـیاري از مسـائل روي 
زمین مانـده مجموعه دسـتگاه ها و بخـش خصوصي حل 
و فصل شـود. وي تعامل با تشـکل هاي بخـش خصوصي و 
غیردولتي اسـتان از جملـه اتـاق بازرگاني، خانـه صنعت، 
اتاق اصنـاف، برگزاري نشسـت هاي تخصصي بـا مدیران، 
مسوولان و صاحب نظران شهرستاني در راستاي پیشرفت 
و تعالـي شهرسـتان ها و بازدیـد از طرح هـاي عمرانـي و 
اقتصادي را از دیگر اقدامات سـازمان مدیریت برنامه ریزي 
استان در سـال گذشـته بیان کرد. دهقاني زاده خاطر نشان 
ساخت: استفاده حداکثري از تمام ظرفیت ها و امکانات استان 
در راسـتاي تحقق درآمدهاي دولت از دیگر فعالیت هایي بود 
که با تعامل حداکثري در اسـتان و بسـیج منابع به تحقق صد 
درصدي درآمدهاي اسـتان که بالـغ بر ۲۵ همـت بود، منجر 
شـد که در سـال جاري نیز ایـن رویکـرد به صـورت ویـژه در 

دسـتور کار دارد.

    
تقدیر بخشدار مرکزی گمیشان از مخابرات 

گرگان-فاطمه عرب،خبرنگارتوسـعه ایرانی: بخشـدار 
مرکزی گمیشـان با رییـس اداره مخابرات این شهرسـتان 
دیـدار و از اقدامـات انجـام شـده تقدیـر کـرد .درنشسـت 
بخشـدار مرکـزی شهرسـتان گمیشـان بـا مهنـدس 
مجیدچوگان، اقدامـات مخابرات انجام شـده تشـریح و بر 

اسـتمرار فعالیتهـای توسـعه ای  تاکید شـد . 
در ایـن نشسـت کـه بـا هـدف تقدیـر از تاش هـای 
مجموعه مخابـرات در ارائه خدمات مطلوب به مشـترکین 
و افزایـش رضایتمنـدی مـردم صـورت گرفـت، بخشـدار 
مرکـزی ضمـن قدردانـی ، تـداوم کیفیـت خدماتدهـی و 
توسـعه زیرسـاخت های مخابراتـی را مهـم دانسـت و آنرا 
موجب رضایتمندی مـردم عنوان کـرد .  مجید چوگان نیز 
با ارائـه گزارشـی از عملکرد مجموعه مخابرات شهرسـتان 
گمیشـان، تعامـل و همـکاری بیشـتر با مسـئولان محلی 
برای ارتقاء سـطح خدمت رسانی و پاسـخ گویی به نیازهای 

مـردم را ضـروری و از برنامـه هـای مخابرات دانسـت .

کرج-معصومـه امیـن زاده،خبرنگارتوسـعه ایرانـی: عضو 
شـورای اسـامی شـهر کـرج، بـا اشـاره بـه نام گذاری سـال 
۱404 بـه عنوان سـال سـرمایه گذاری برای تولید« از سـوی 
مقـام معظـم رهبـری، بـر ضـرورت توجـه جـدی مدیریـت 
شـهری بـه موضـوع سـرمایه گذاری تأکیـد و اظهـار کـرد : 
سـالیان متوالی اسـت کـه رهبری معظـم انقاب بـر اهمیت 
حوزه تولید و اقتصاد تأکید داشـته اند، اما متأسـفانه در شـهر 
کـرج، سـرمایه گذاری هنـوز به صـورت جـدی پیگیـری و 

اجرایی نشـده اسـت.
حسـین مهاجری بـا بیـان اینکـه بسـیاری از قراردادهای 
گذشـته در سـازمان سـرمایه گذاری شـهرداری کـرج بـا 
مشـکات حقوقی مواجه شـده اند، افزود: حـدود ۲0 قرارداد 
سـرمایه گذاری طـی سـال های اخیـر منعقـد شـده کـه 
متأسـفانه بـه دلیـل مشـکات حقوقـی هیچ یـک از آن ها به 
نتیجه مطلـوب نرسـیده اند. ایـن امر موجب شـده تـا اعتماد 
سـرمایه گذاران نسـبت به ورود به کرج کاهش یابد.مهاجری 
شـش محور اساسـی برای تحـول در حـوزه سـرمایه گذاری 
شـهری را برشـمرد و افـزود: ۱. عـزم و اراده مدیریت شـهری 
بـرای تبدیـل سـرمایه گذاری بـه یکـی از اولویت هـای 
اصلی؛۲. آسیب شناسـی قراردادهـای قبلی و رفع اشـکالات 
حقوقـی؛۳. اصـاح قوانیـن و مقـررات در سـطوح شـهری 
و ملـی بـه منظـور تسـهیل فراینـد سـرمایه گذاری؛4. ایجاد 
جذابیت برای سـرمایه گذاران و حفـظ منافع آنـان؛۵. تأمین 
امنیـت حقوقـی و نظارتـی بـرای سـرمایه گذاران و مدیـران 
اجرایـی و ۶. پیگیری مداوم تا رسـیدن به نتیجـه و جلوگیری 
از رهاشـدگی پروژه هـا شـش محـور بـرای تحـول در حـوزه 
سـرمایه گذاری اسـت وی با اشـاره به راهکارهای عملی برای 
بهبود وضعیـت سـرمایه گذاری در شـهر کـرج، تأکیـد کرد: 

برای تحقق ایـن هدف، ابتـدا بایـد مدیریت شـهری با عزمی 
جدی، سـرمایه گذاری را به عنـوان یکـی از اولویت های اصلی 
خود قرار دهد. همچنین آسیب شناسـی قراردادهای پیشین 
و رفع مشـکات حقوقی موجود امری ضروری اسـت. اصاح 
و تسـهیل قوانیـن مرتبط، چه در سـطح شـورا و شـهرداری و 
چـه از طریق مسـیرهای قانونـی در مجلس، می تواند مسـیر 
ورود سـرمایه گذاران را همـوار سـازد. از سـوی دیگـر، ایجـاد 
جذابیـت اقتصـادی بـرای سـرمایه گذاران، تأمیـن امنیـت 
حقوقـی بـرای آنـان و مدیـران اجرایـی، و پیگیری مسـتمر 
طرح ها تـا حصول نتیجـه، از جملـه الزامـات کلیـدی در این 
مسـیر به شـمار مـی رود. عضو شـورای شـهر کـرج در ادامه 
بـه ظرفیت هـای بی نظیر این شـهر بـرای سـرمایه گذاری 
اشـاره کـرد و گفت:مکان هایـی چون تپـه مرادآب، مسـیر 
پرتـردد تهران-کرج-قزویـن، جـاده چالـوس، ارتفاعـات 
شـمالی کرج، آزادراه شـمالی، منطقه ویژه اقتصادی پیام، 
رودخانـه کـرج و همچنین پـل معلـق در مسـیر آزادراه، از 
جملـه نقاطـی هسـتند کـه قابلیـت بالایـی بـرای جـذب 
سـرمایه گذار دارنـد و می تواننـد در آینـده نزدیـک بـه 

قطب هـای اقتصـادی و گردشـگری تبدیـل شـوند.

عضو شورای اسلامی شهر کرج:
جذب سرمایه گذار در مدیریت شهری باید به یک اولویت تبدیل شود

خبر

گرگان-فاطمـه عرب،خبرنگارتوسـعه ایرانـی: مدیرعامـل 
توانیر از کشـف بیـش از ۲4۲ هزار دسـتگاه غیرمجاز اسـتخراج 
رمـز ارز طـی سـه سـال گذشـته در کشـور خبـر داد و گفـت: 
بـرق مصرفـی ایـن  دسـتگاه ها بیـش از ۸۷0 مـگاوات اسـت 
که معـادل یـک نیـروگاه هـزار و ۲00 مگاواتی اسـت. مصطفی 
رجبی مشـهدی  در بازدیـد از اراضی شـمالی نوارمرزی اسـتان  
گلسـتان با اشـاره بـه کمبـود و ناتـرازی ۲0 هـزار مگاواتـی برق 
در کشـور اظهـار کـرد: در برنامـه هفتـم توسـعه، راهکارهایـی 
بـرای کاهـش ایـن ناترازی ها پیش بینی شـده اسـت. اسـتفاده 
از انرژی هـای تجدیدپذیـر و پـاک بـرای تولیـد بـرق از جملـه 

احـداث نیروگاه های خورشـیدی با مشـارکت مردم یکـی از این 
راهکارهـا اسـت.مدیرعامل توانیر افزود: سـعی ما بر این اسـت تا 
خاموشـی ها را حذف کـرده یا به حداقل برسـانیم اما بـا وجود در 
پیش بودن فصـل گـرم سـال و افزایش میـزان مصرف بـرق، در 
صورتی که مـردم همراهی و مشـارکت در صرفه جویی نداشـته 
باشـند، احتمال خاموشـی وجـود دارد.وی با اشـاره بـه مصرف 
بالای برق توسـط ماینرها از کشـف بیـش از ۲4۲ هزار دسـتگاه 
غیرمجاز اسـتخراج رمز ارز طی سـه سال گذشـته در کشور خبر 
داد و گفـت: برق مصرفـی این  دسـتگاه ها بیـش از ۸۷0 مگاوات 
اسـت که معادل یک نیروگاه هـزار و ۲00 مگاواتی اسـت.رجبی 

مشـهدی بـر برخـورد قاطـع و جـدی بـا دارنـدگان ماینرهـای 
غیرمجاز تأکید کرد و گفت: برای دسـتگاه های مجاز اسـتخراج 
رمـز ارز ۳00 مـگاوات برق در کشـور پیش بینی شـده که فقط ۶ 
مگاوات آن به صـورت قانونی و بقیه به صورت غیرمجاز اسـتفاده 
می شـوند.وی بـا هشـدار جـدی بـه دارنـدگان دسـتگاه های 
اسـتخراج رمز ارز غیرمجـاز گفت: افـرادی که وجـود ماینرهای 
غیرمجـاز را اطاع دهنـد از پـاداش ۱0 میلیون ریالـی برخوردار 
خواهند شـد. ضمن اینکه عـاوه بـر جریمه سـنگین دارندگان 
ماینرهای غیرمجاز، تجهیزات و دسـتگاه های اسـتخراج رمز ارز 
که بـه صـورت غیرقانونـی فعالیـت می کننـد نیز پس از کشـف 

امحا خواهد شـد. رجبی مشـهدی با اشـاره به طرح های احداث 
نیروگاه های خورشیدی در شمال اسـتان از جمله گنبدکاووس 
بیان کـرد: عملیـات اجرایـی ایـن نیروگاه هـا در دو ماه آینـده با 

ورود سـرمایه گـذاران بخـش خصوصـی آغاز خواهد شـد.

مدیرعامل توانیر اعلام کرد:

کشف 242 هزار ماینر غیرمجاز،ناترازی2۰هزارمگاواتی برق

خبر

نـی:  یرا سـنندج-گاله فرهادی،خبرنگارتوسـعه ا
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان کردسـتان در بازدید 
از پروژه هـای آبرسـانی بـه شهرسـتان بانـه، گفـت: از محـل 
اعتبـارات مـورد نظـر ایـن شـرکت و شـرکت آب و فاضـاب 
اسـتان، تاکنون برای مدیریت و کنترل تنش آبی شهرسـتان 
بانه میزان 40 میلیارد تومان هزینه شده اسـت.  آرش آریانژاد 
در بازدید میدانی یک روزه از پروژه های آبرسـانی شهرسـتان 
بانه، بـا اشـاره بـه خشکسـالی های متوالـی چند سـال اخیر 
کشـور و بـه تبـع اسـتان کردسـتان، اظهـار داشـت: سـال 
گذشـته در شهرسـتان بانه ۷۱0 میلیمتـر تا اواخـر فروردین 
بارندگی داشـتیم کـه این عـدد در مدت مشـابه سـال جاری 
۳00 میلمتـر بـود و این ارقـام کاهـش ۵۱ درصـدی نزولات 
جوی را نشـان می دهد. وی با بیـان اینکه تمـام ظرفیت های 
آبی، برای تأمین آب شـرب شهرسـتان بانه شناسـایی شـده، 
افـزود: کاهـش بی سـابقه  بارش ها در این شهرسـتان سـبب 
شـده ورودی سـدهای بانـه به طـرز قابل محسوسـی کاهش 
یابـد، به نحـوی کـه در حـال حاضـر قریـب ۵ و نیـم میلیون 
مترمعکب آب قابل دسـترس در دو سـد عباس آباد و سـبدلو 
بانـه، وجـود داشـته باشـد. آریانـژاد بـا اشـاره بـه اینکـه از 
کلیـه امکانـات فنـی و مالـی در حوزه هـای سـخت افزاری 
و نرم افـزاری تـا زمـان عبـور از احتمـال تنـش آبـی بانـه، 
اسـتفاده می کنیـم، ادامـه داد: خوشـبختانه بـا همّـت والا 
و تاش هـای شـبانه روزی مجموعـه صنعـت آب اسـتان و 
مسـئولین اجرایی بانه، کـه حتّـی در ایام تعطیـات نوروز 
پای کار بودند؛ در حال حاضر آب شـرب شـهر بانـه با انجام 
کارهای سـخت افزاری که شـامل احداث و تجهیز ایستگاه 
پمپـاژ، نصـب و راه انـدازی پمپ هـای متعـدد در مسـیر 
رودخانـه بوئیـن، جمـع آوری آب رودخانـه پائیـن دسـت 

سـد بانه، حدود ۱۸0 تـا ۲00 لیتر آب از رودخانـه بوئین به 
مخـزن سـد عباس آبـاد در کمتر از یـک ماه، برگشـت داده 
شـد و حـدود ۷00 هـزار مترمکعـب بـه حجم مخزن سـد 
عباس آبـاد اضافـه شـد. مدیر عامـل شـرکت آب منطقه ای 
کردستان، خاطرنشان کرد: برنامه ما برای گذر از تنش احتمالی 
آب در بانه این است که با هماهنگی مقامات و مسئولین استانی و 
شهرستانی و ایجاد تمهیدات و زیرساخت های لازم، برای تأمین 
آب شـرب از آب هـای میـان حوضـه ای )رودخانه( اسـتفاده 
نمائیم؛ تـا حجـم آب خروجی از سـدها بـه صفر برسـد، که این 
اقدام سـبب افزایش سـطح آب ذخیره پشـت سـدها و ارتقاء 
سـطح تاب آوری این دو سـد برای گـذر از بحـران آب، می گردد. 
آرش آریانـژاد ابـراز امیـدواری کرد که بـا انجام ایـن اقدامات، 
حدود ۳۸0 لیتر در ثانیه، آب به تصفیه خانه آب شرب بانه انتقال 
و آب تمام رودخانه های در مسـیر را به چرخه مصرف، برگردانیم. 
وی یـادآور شـد: حکمرانـی آب، بخشـی مربـوط بـه حوزه های 
اجرایی و دولتی اسـت و بخـش غالب آن به روش مصرف توسـط 
شـهروندان و ذینفعان مرتبط اسـت؛ که امیداورم بـا همکاری و 
همراهی مردم شـریف و همیشه همراه شهرسـتان بانه، بتوانیم 
این پیک تنش آبی را مدیریـت و به سـامت از آن عبور کنیم.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان کردستان:
4۰ میلیارد تومان برای مدیریت تنش آبی بانه هزینه شده است

خبر

سـنندج- گالـه فرهـادی، خبرنـگار توسـعه ایرانـی 
:مدیرعامـل شـرکت آبفا کردسـتان گفت: در سـال گذشـته 
۵0۵ هـزار آزمـون کـدورت سـنجی، ۵04 هـزار آزمـون 
کلرسـنجی و 40 هزار آزمون میکروبی آب انجام شـده اسـت.

محمـد فرهاد بـا بیـان اینکه ایـن آزمایـش هـا در تمام 
نقاط شـهری و روسـتایی اجرا شـده اسـت، اظهار داشـت: 
همچنیـن در سـال گذشـته ۷۸۵0 نمونـه از نظـر شـیمی 
فیزیـک، بیولـوژی، ریزآلاینـده آلـی و معدنی مـورد آنالیز 

قـرار گرفته اسـت.
وی افـزود: یکـی از مهمتریـن زیرسـاخت هـای کنتـرل 
کیفیت و بهداشت آب شـرب، آزمایشـگاه های آب و فاضاب 
اسـت و آب بـرای آن کـه قابلیـت شـرب داشـته باشـد، باید 
ویژگیهـای آن بـا اسـتانداردهای ملـی فیزیکی و شـیمیایی 
)۱0۵۳( و همچنیـن میکروبـی )۱0۱۱( مقایسـه شـود تـا 
اطمینان حاصل شـود که خطری از این بابت سامت مصرف 

کننـدگان را تهدیـد نمـی کند.

مدیرعامل شرکت آبفا استان خبر داد: 
انجام بیش از یک میلیون آزمایش های آب در کردستان طی سال ۱4۰3

خبر

شیراز-توانایی،خبرنگارتوسـعه ایرانی:  سرپرست معاونت 
هماهنگی امـور اقتصادی اسـتانداری فارس گفـت: دولت در 
سـالی که رهبـر معظـم انقـاب آن را »سـرمایه گذاری برای 
تولید« نامگذاری کردند، سیاسـت حمایت از تولیدکنندگان 

و کارآفرینـان را بـا جدیت دنبـال می کند. 
»مسـعود گـودرزی« در بازدیـد از واحـد کشـتارگاه مرغ 
شـیراز افـزود: نتیجه ایـن حمایـت، ارتقـای جایـگاه اقتصاد 

کشـور و عملکـرد مؤثـر در بازارهـای منطقـه خواهـد بود.

وی فعالیـت در حوزه تولید، به ویژه کالاهای اساسـی مورد 
نیاز کشـور، را ارزشـمندترین نوع فعالیت اقتصادی دانست و 
تاکید کـرد: برگزاری جلسـات بـا تولیدکننـدگان و بازدید از 
واحدهـای صنعتـی، موجـب همدلی بیشـتر بیـن نهادهای 

مرتبـط و شـتاب گیری چرخـه اقتصادی می شـود.
گودرزی با اشـاره به پتانسـیل بالای اسـتان در صـادرات، 
گفـت: تمرکـز بـر صـادرات محصـولات پروتئینـی نـه تنها 

اقتصاد فـارس، بلکـه اقتصـاد ملـی را پویـا می کند.

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس:

دولت، سیاست حمایت از تولیدکنندگان و کارآفرینان را با جدیت دنبال می کند

خبر


